
Styrelsemöte 20240212 

Närvarande: Johan, Björn, Nina, Andreas och Maria 

 

Sekreterare :Maria Vestermark 

Justerare: Björn Kärnebro 

 

Dagordning godkänns. 

 

Ekonomi 

Ny revisor sökes 

AlternaƟv lösning kan finnas aƩ någon ur styrelsen kan kliva ur styrelsen och ta revisor uppdraget. (ev 
Björn)  

 

Aspia kan vi kanske fortsäƩa med även om Ulrika slutat.  

 

Sisu är kontaktade men de kan endast hjälpa Ɵllfälligt.  

 

Maria kontaktar Brolin redovisning för aƩ se vad de kan erbjuda. 

 

Material 

Andreas har gjort inköp av kriƞärg samt fixar instrukƟon för hur det ska målas streck 

Samt hur stor planen ska kritas 

Inventerar hur många tröjor vi har. Blir eƩ gäng tröjor över när eƩ lag (P10) övergår Ɵll Myckle. 

 

 

Årshjul 

Inbjudan Ɵll årsmöte ska skickas snart.  

När ska vi ta årsmötet? 

V 13 må 25 mars 18.30 

Andreas bokar lokal. 

Maria fixar fika. Har vi ny revisor och kassör Ɵll dess? 



 

Belastningsregister, nu på laget.se.  AutomaƟska påminnelser går ut Ɵll alla ledare när det ska förnyas.  

Vi för in uppgiŌer på dem som lämnat in. 

 

Skötsel Ängsvalla: markägare ska kontaktas 

 

Alimak planen. Andreas pratar med kommunen om vårt intresse för planen. 

 

Val av styrelse inför kommande säsong. Fokus på aƩ börja hiƩa ersäƩare för de som vill avgå om ca 1 
år.  Kassör Nina avgår och ersäƩare ska hiƩas. 

En per lag ska ingå i styrelsen. Avgående styrelseledamöter är valberedning. 

2 uppstartsmöten inför säsongen för fotbollslek och för Mix 

 

Övriga frågor 

-Ändring av den bidragsberäƫgande Ɵden för kommunalt akƟvitetsstöd från 60 

Ɵll 45 minuter, gäller från årsskiŌet. Utskick? 

Inget utskick görs 

 

-P10 går Ɵll Myckle. Ta bort från laget.se 

Även F11 har slutat 

 

-Status i lagen inför säsong 2024. Utskick? 

Inför ledarträff  

 

-Lagfotografering? 

Erbjudande moƩagen från fotoföretag 

Inget vi hakar på i dagsläget 

 

- VFF Representantskap 2024 

Ingen intresserad 

 



-Uppdaterad avsiktsförklaring. Utskick 

Vi gör eƩ utskick om den. Vi är posiƟva Ɵll den 

 

-Musinvasion i möteslokalen? 

Andreas har dammsugit upp allt (extra guldstjärna Ɵll dig) 

 

Nästa möte 

Den 18 mars 2024 kl. 18.30 - 20.00, Plats: Sjungande Dalens Gympahall 

Mötet avslutas 

Ordförande förklarar mötet avslutat. 

 

Protokollförare  Justeras 

 

 

Maria Vestermark Björn Kärnebro 
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